
 

Ostrowiec Świętokrzyski, 21 października 2022 r. 

 
Or.0003.100.2022 
 

 

Pani 

Joanna Pikus 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

 
 
 W odpowiedzi na Pani interpelację w sprawie budowy tężni 

solankowej w Ostrowcu Świętokrzyskim – informuję, że koncepcja 

budowy tężni solankowej na terenie miasta jest bardzo ciekawą 

propozycją, którą w czerwcu br. zgłosiła również Pani Radna Grażyna 

Maj. Rozważymy ją pod kątem lokalizacji oraz wysokości środków 

finansowych, które należałoby wygospodarować na realizację tego 

zadania. 

 

 

Z up. Prezydenta Miasta 
Anna Niedbała 
Sekretarz Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

 

  


